
Referat fra styremøtet i NU Hytteforbund 
 
Sted:  Kantina, kommunehuset i Rødberg 
Tid:  Kl. 18.00 – 20.00 
 
Innkalt: Alf Frimanslund (Styreleder) 
  T. Thorgeir Harsem (Nestleder) 
  Øystein Sørbø (Kasserer) 
  Heidi Helgesen Næss  
  Liv-Runi Syvertsen (med via Teams) 
  Tore Bergstøl 
  Arne Teigen (Meldt frafall) 
  Tormod Holmslet (Meldt frafall) 
  Håkon Holtskog (Sekretær) 
 
Innmeldte saker: 
 
Dagalifjellets Vel: 

• Mastefritt Dagalifjell. Her var det forslag om å grave ned alt av kabler ned i bakken. Dette 
må Dagalifjellet ta med respektive eiere av kabler. 

• Lysforurensning i fjellet. Ble diskutert og det ble enighet om at alle hytteforeningene/vel tok 
dette opp internt og oppfordret til å ha opp/ned utelys, slik at det ikke forstyrrer naboer og 
andre. Det ble oppfordret til at kommunen skulle oppfordre på samme måte. 

• Avfallssortering (status). Dette ble gjennomgått i detalj. Presentasjon vedlegges. 
 
Imingfjell: 

• Informasjon vedr. ny bomstasjon inn Imingdalen (moderniseres). Bommen kommer opp i 
løpet av høsten. 

• beslutninger rundt tilskudd sti og skiløyper. Oversikt over fordelingene vedlegges. 
• Ekstra brøyting i påsken er et privat initiativ som har etablert seg på Imingfjell. Kan være 

greit å høre mer om andre hytteområders praksis og reguleringer for dette i Nore og Uvdal. 
Ble drøftet og det blir bedre når bommen kommer opp. 

 
Øygardsgrend: 

• Orientering om ulike støtteordninger eks. Rydding av stier etc. Vedlegges retningslinjer for 
infrastrukturfond. 

• Tilbud om tilflytting til kommunen. Det ble orientert om dette av varaordfører Nils Helge 
Tufto.  

• Hunder i skiløypa? Oppfordres til å sjekke det som står på hjemmesiden til kommunen. Der 
er det en oversikt og klare retningslinjer for dette. 

• Eiendomsskatt for hyttene? Blir utsatt et år foreløpig. 
• Forslag om redusert / avvikling av formuesskatt for innbyggere i Nore og Uvdal kommune 

(vil dette kunne få flere til å flytte til kommunen og gi mer skatt til kommunen). Dette ble 
diskutert, men ikke konkludert. 

 
Kommunen: 

• Varaordfører Nils Helge Tufto – Informasjon om tilflytting til kommunen. 



• Arealdelplan arbeidet. Denne planen skal det gjøres endringer på. Det ble orientert og delt 
ut dokumenter ang. arbeidet med ny arealdelplan for kommunen. Kommunen oppfordrer 
dere til å komme med forslag. Forslaget sendes inn via kommunens hjemmeside. Der finner 
en alt om dette arbeidet. 

• De andre sakene under eventuelt og eventuelle tema blir tatt opp på senere møter. 
• Det ble bestemt at Liv Runi Syvertsen sitter som representant i Sti og løypenemda for NU 

Hytteforbund. Vara ble Tore Bergstøl. 
• Kommunen skal sende ut informasjon om hva som skjer i kommunen til hytteeierne 

igjennom hytteforbundet.  
• Nytt møte blir 04.02.22 på kommunehuset. 

 
Eventuelt: 

• Hvordan kan NUH få et enda mer fruktbart samarbeid med NUK for å fremme både 
handelsstand, næring og miljø 

 
Eventuelle tema 

• Saker som nevnt i vedtekter: 
◦ Stier og løyper, mulighet til støtte fra NUK 
◦ Renovasjon / resirkulering – plan for iverksetting 
◦ Kommunal saksbehandling 
◦ Brøyting 
◦ Feiing 
◦ Kommunale planer / utbygging 
◦ Beredskap / brann 
◦ Legevakt / uttrykning / helsetjenester 
◦ Kommunikasjon / Varsling24 
◦ Infrastruktur – vei, vann, avløp, telekom og elektrisitet  
◦ Eiendomsskatt 
◦ Kommunale avgifter 
◦ Handels- og servicetilbud 
◦ Fritidstilbud – alpint, fiske, med mer  

 
Referent: 
Håkon Holtskog 


	Referat fra styremøtet i NU Hytteforbund

